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SØKNAD OM FRITAK FRA POLITISKE VERV - ARVE ROLANDSEN

Vedlegg: l. Søknad om fritak datert 23.03.2011

Sammendrag:

Arve Ro1andsen søker fritak fra sitt verv som medlem av kommunestyre for resten av
kommunestyreperioden. Bakgrunnen for søknaden er at han er ansatt som ny enhets leder for
skolene.

Etter kommuneloven § 14.1.b) er leder av forvaltningsgren utelukket fra valg. Om begrepet
"leder av forvaltningsgren" har departementet i blant annet Ot.prp. nr. 2 (1984-85) uttalt: Som
eksempel på kommunale tjenestemenn som dermed er utelukket fra valg til kommunestyret, kan
nevnes; Skolesjef, sosialsjef, bygningssjef, teknisk sjef og kommuneingeniør.

Som enhetsleder for skolene må Arve Rolandsen defineres som leder av forvaltningsgren.

Etter kommunelovens § 15.1 trer den som taper valgbarheten til et folkevalgt organ i
valgperioden, endelig ut av dette.

Rådmannen anbefaler at søknaden om fritak imøtekommes og innstiller på at Arve Rolandsen
innvilges fritak fra vervet som kommunestyremedlem for resten av kommunestyreperioden:

Etter kommunelovens § 16, 2. ledd trer varamedlemmer fra vedkommende gruppe inn i
fratredendes sted i den nummerorden de er valgt i kommunestyret

INNSTILLING:

1. Med hjemmel i kommunelovens § 15, 1. ledd innvilges Arve Rolandsen fritak fra sitt
verv som medlem av kommunestyre i Fauske kommune for resten av
kommunestyreperioden.

2. Med hjemmel i kommunelovens § 16, 2. ledd rykker følgende opp som fast medlem i
kommunestyret:
. Jan Harald Paulsen, Temeveien 3,8207 Fauske



Per Gunnar Pedersen
rådmann



Jnr. 11/332.0,

Fra: Arve Rolandsen

Sendt: 23.03.2011

Til: Berit Vestvann Johnsen

Kopi: Siv Anita Brekke

Emne: Anmodning om § g§ ut av kommunestyret

Hei

I forbindelse med at jeg er ansatt som ny enhetsleder for skolene, ser jeg det som lite hensiktsmessig og
fornuftig å skulle bli sittende som representant i kommunestyret.

Jeg ber derfor med dette om avløsning fra dette, er ikke sikker på det formelle grunnlaget osv, men antar
dette lar seg gjøre.

Jeg ber om at dette gjøres så raskt som praktisk mulig etter møtet i ApriL.

Med hilsen

Arve Rolandsen


